
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
PGE planuje emisję euroobligacji w II połowie 2010 r.

PGE Polska Grupa Energetyczna, która zadebiutowała w piątek na giełdzie, może przeprowadzić emisję
euroobligacji w drugim półroczu 2010 roku, wynika z piątkowej wypowiedzi wiceprezesa Wojciecha
Topolnickiego.

"Kontynuujemy prace nad emisją euroobligacji. Myślę, że możemy je wyemitować w drugiej połowie 2010 roku" -
powiedział Topolnicki dziennikarzom w piątek po debiucie PGE na giełdzie. Wiceprezes nie podał wielkości
planowanej emisji, choć podtrzymał, że minimalnie będzie to 500 mln euro.
 Na początku października 2010 roku Topolnicki informował, że PGE przygotowuje emisję euroobligacji. W czerwcu,
w wywiadzie dla agencji ISB, wiceprezes sygnalizował prace nad programem emisji euroobligacji. Poinformował
wówczas, że papiery byłyby emitowane na okres 5-7 lat.

 W czwartek wiceprezes PGE zapowiedział, że "dodatkowy" 1 mld zł, który wpłynął do spółki w ramach oferty
publicznej zostanie przeznaczony na inwestycje i optymalizację zadłużenia.

 W prospekcie zakładano, że spółka z emisji pozyska ok. 5 mld zł, tymczasem pozyskała blisko 6 mld zł.

 Źródło: PGE

strona 1 / 1


